

2024 - 2025 學年度結業暨獎項申請表
Certificate of Course Completion Application Form

申請日期 Application Dates: **3/15/2025– 4/20/2025**

申請費用 Application Fee: **\$50.00** (Make Check Payable to: **SCCCA**)

班級/Class (Sat/Sun): _____ PID# _____

學生姓名/Student Name: _____ (中文) _____ (English)

學生的電子信箱/Student E-Mail: _____

電話號碼/Telephone: (H) _____ (Cell) _____

家長姓名/Parent Name: _____

家長電子信箱/Parent E-Mail: _____

美國學校/High School: _____ 年級 (Grade): _____

就讀爾灣中文學校/Attended Irvine Chinese School: 起/From _____ 訖/To _____ 年/Year

• 您是否預計申請最佳毅力獎(學習十年)? 是 否

Would you like to apply for the Best Perseverance in Learning Award (10 years learning)? YES NO

• 您是否預計申請學業優異獎? 是 否

Would you like to apply for the Certificate of Academic Excellence Award? YES NO

• AP 中文成績/AP Chinese Score: _____ 應試日期/Date: _____

如果您是今年報考，將無法在結業時獲獎，但是請在 7/30/2025 前提供成績單影本，即可返還結業手續費並領取學業優異獎狀。

If you are taking the AP Chinese exam this year, you will not be eligible for an award at the time of graduation. However, by submitting a copy of your transcript by July 30, 2025, you can receive a refund of the graduation processing fee and obtain the Academic Excellence Certificate.

• 您是否只預計申請學業優異獎，但不符合結業資格? 是 否

Are you ineligible for graduation but planning to apply for the Academic Excellence Award? YES NO

如果僅申請學業優異獎，申請費用為\$20。

The application fee is \$20 if you are applying for the Academic Excellence Award only.

家長簽名/Parent Signature: _____ 日期/Date: _____